
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről 
 
Sallai Mihály polgármester:  

– Hónap első 2 hetében könyvbörze volt a Szép Ilonka Faluházban 
– október 4-én meghirdetésre került a Bursa Hungarica, melynek 

beadási határideje 2023. november 3. volt. Kettő pályázat érkezett.  
– Ugyanezen a napon megrendelésre kerültek a buszmegállók környéki 

gyalogosátkelők biztonságosabbá tételéhez megszavazott LED-es 
közlekedési táblák. 

– Október 6-án megemlékezés volt az aradi vértanúkról, köszöni 
Tanárki Gábor alpolgármester szerepvállalását.  

– Október 8-án a Zámolyi Református Egyházközség gyülekezete 
egyhangúlag megválasztotta lelkészévé Nt. Gunyits Ottó lelkipásztort.  

– Október 9-én megrendezésre került a Szép Ilonka Faluház 
melegítőkonyhájára a képviselő-testület által megszavazott ipari 
mosogatógép.  

– Ugyanezen a napon a víziközmű integráció mellékletei javításra 
kerültek az ingatlanvagyon-kataszterrel összhangban.  

–  Október 10-én a Miniszterelnökség Területfejlesztési Osztálya a 
Székesfehérvár és Veszprém környéke területfejlesztési 
modellprogrammal kapcsolatosan kistelepülési kérdéssort küldött, 
melynek válaszában rögzítette a településrendezési tervvel 
összhangban a fejlesztési terveket (kerékpárút, bölcsőde, fogorvosi 
rendelő, magtár fejlesztés).  

– Október 11-én Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési Közösség elnökségi 
ülésén vett részt.  

– Október 12-én megküldésre kerültek az óvodabővítéshez kapcsolódó 
közbeszerzéshez szükséges dokumentumok a projektmenedzsment 
részére.  

– Ugyanezen a napon a településrendezési tervhez és a településképi 
rendelethez kapcsolódó lakossági fórumokat tartottak a művelődési 
házban és a képviselő-testület megtartotta éves közmeghallgatását is. 

– Október 13-án átadásra került a Széchenyi utca kiszélesített 
burkolata.  

– Október 15-én Baboth Dóra művelődésszervező közösségi bolhapiacot 
tartott a művelődési házban.  

– Október 16-án a tervező megküldte az óvodabővítés kiviteli terveit.  
– Ugyanezen a napon kiküldésre került a hattóságoknak a településképi 

rendelet módosításának véleményezéséről szóló felhívás.  
– Október 18-án polgárvédelmi felkészítés volt a hivatalban.  
– Ugyanezen a napon Baboth Dóra művelődésszervező meghirdette a 

helyi táncoktatás, bútorfestő és kalligráfiai tanfolyamokat.  



– Október 19-én részt vett a Székesfehérvári Többcélú Kistérségi 
Társulási ülésén.  

– Ugyanezen a napon meghirdetésre került a szociális tűzifa támogatás 
igénylésének lehetősége. 

– Október 20-án a Zámolyi Csanádi Imre Református Általános Iskola 
diákjainak műsorával október 23-i megemlékezést tartottak a Csoóri 
Sándor Művelődési Házban. Köszöni a diákoknak és a 
pedagógusoknak a csodálatos műsort.  

– Október 23-án a tiszteletes úr kezdeményezésére temetőtakarításban 
vett részt. A református temető közepéről elszállításra került az ott 
régóta felhalmozódott beton/sírkő hulladék.  

– Október 24-én ülésezett a Településfejlesztési Bizottság.  
– Október 25-én elkészítette az óvodabővítéshez kapcsolódó lakossági 

tájékoztatót, melyet elküldött jóváhagyásra a Magyar 
Államkincstárnak.  

– Ugyanazon a napon megkezdődött a „régi játszótérre” kamera 
kiépítése. 

– Október 26-án az Erasmus Plusz tájékoztatója volt a Civil Központban, 
melyen Baboth Dóra vett részt.  

– Ugyanezen a napon az óvodabővítés kiviteli terveivel kapcsolatos 
egyeztetésen vett részt a tervezőmérnökkel, majd az állami főépítész 
észrevételei miatt a településrendezési tervvel kapcsolatosan a 
településtervezővel.  

– Ugyanezen a napon az önkormányzat dolgozó elhozták a LED-es 
táblákat a forgalmazótól. A Magyar Közút szakemberével november 
2-án kerültek kijelölésre a pontos telepítési helyek. A kihelyezésre a 
hatodikai héten kerül sor. 

– Október 27-én beüzemelésre került az ipari mosogatógép a Szép 
Ilonka Faluház melegítőkonyhájába. 

– Október 28-án megemlékezést tartottak a búcsi delegációval a 
világháborús emlékműnél, a Trianoni keresztnél és a temetőben a 
leventék sírjánál, majd a béresek keresztjénél. 

– Október 31-én az önkormányzat dolgozói elkészültek a Csalogány utca 
végének előzetesen kivitelezett kőzúzalékos burkolatára a finomabb 
zúzalék elterítésével,  betemették a Szép Ilonka Faluház hátsó 
udvarán lévő süllyedést és felszerelték a temető környékére az 
ideiglenes napelemes lámpákat.  

 
18:42-kor Kovács Péter képviselő megérkezett, a képviselő-testület 
továbbra is határozatképes, mert 7 főből 6 fő jelen van.  
 



– Ugyanezen a napon lakossági kezdeményezésből fakadóan 
Halloween-i csokigyűjtés volt a településen, a református egyház 
pedig ökumenikus tábortűzre, szalonnasütésre várta az érdeklődőket. 
Megnyugtató volt számára, hogy sem az utcákon, sem a közösségi 
oldalon nem tapasztalt a tavalyihoz hasonló, nagymértékben rémisztő 
megnyilvánulásokat, kulturált körülmények közt zajlott le az 
esemény. 

–  November 2-án járási közbiztonsági egyeztető fórumon vett részt a 
rendőrségen, ahol többek között a Székesfehérvári Roma Kisebbségi 
Önkormányzat elnökével is egyeztetett. 

– Október hónapban 5 nap szabadságon volt.  
– A képviselő-testület az október 4-i zárt ülésén 3, október 12-i zárt 

ülésén 1 lakhatási támogatás iránti kérelemről döntött.  
– A forgatókönyvhöz képest kiegészíti a beszámolót azzal, hogy 

egyeztetett a Depónia szállítási igazgatójával az önkormányzati 
zöldhulladékgyűjtés és az elektronikai hulladékgyűjtés lehetőségéről. 
Tájékoztatása szerint az önkormányzat a közterületi hulladékon kívül 
nem gyűjthet más típusú hulladékot, erre az egy hulladékformára van 
szerződésünk a MOHU-val, s másra nem is köthetünk. Ezért az 
önkormányzati szervezésű zöldhulladék gyűjtésre nincsen jogi 
lehetőségük, valamint nem járulhatunk hozzá az intézmények 
elektronikai hulladékgyűjtéséhez sem, hiszen azok az eszközök a 
szerződéssel rendelkező magánszemélyek hulladékai, melyeket a 
hulladéktörvény változását követően bármelyik hulladékudvarban 
ingyenesen leadhatják. Az „elektronikai hulladékgyűjtő” megüzente, 
hogy tud egy kiskaput, de mi nem szeretjük a kiskapukat, hanem 
jogszabály követően vagyunk kötelesek eljárni.  Éppen azért 
változtatták meg a hulladékgazdálkodás szabályait, hogy az ilyen 
„kiskapuzósokat” ellehetetlenítsék. 

   
 

dr. Repka-Takács Judit aljegyző: Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy 
folyamatban van egy a szabadságok kiadására vonatkozó közszolgálati 
ellenőrzés, mely minden hivatalt érint, de érezhetően ki van élezve a 
polgármesterek szabadság felhasználásának ellenőrzésére.  
 
Tanárki Gábor alpolgármester: Nem kimondottan ért egyet azzal, hogy a 
„Halloween” olyan nyugodt lett volna, mert látott felnőtt apukákat, akik 
felelőtlenül kis gyerekek között nagyon ijesztő jelmezben, igazi kaszával járta az 
utcákat.  
A zöldhulladék gyűjtés kapcsán megjegyzi, hogy ez esetben akkor nem 
zöldhulladékot, hanem „komposzt alapanyagot” kellene gyűjteni.  



 
Nagyné Méhes Mónika képviselő: Megjegyzi, hogy az október 7-i „állatok 
világnapi” rendezvény, amelyet a Mosolygós Gyermekekért Egyesület 
szervezett, megint kimaradt a beszámolóból, pedig nagysikerű program volt.  
 
Sallai Mihály polgármester: Azon a hétvégén külföldön tartózkodott.  
 
Takács József képviselő: Ez egy polgármesteri beszámoló. Ha Polgármester Úr 
nem volt ott és nem kapott róla tájékoztatást, akkor nem tud róla beszámolni.  
 
Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület 6 (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
202/2023. (XI. 8.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolóról 
 

Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolóját 
elfogadja. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  polgármester 
 


